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Abscract:

This thesis examines the phenomenon of Salafi youth in the *marginalized
**neighborhood of "Bouamama - El Hassi - Coca Cola" in Oran, Algeria. It
seeks to understand the factors contributing to the spread of the Salafi
movement among youth, analyzing their religious discourse, practices,
and impact on society. Through a socio-anthropological approach and
an in-depth ethnographic description, the study reveals
that Salafism provides a refuge for youth facing social and economic
marginalization, offering a sense of identity and belonging in a context
lacking alternatives.

Keywords: Salafism, youth, marginalized neighborhoods, Oran, Algeria.

Resumer

Cette thése examine le phénomene des jeunes salafistes dans le quartier
marginalisé de "Bouamama - El Hassi - Coca Cola" a Oran, en Algérie.
Elle cherche a comprendre les facteurs contribuant & la propagation
du mouvement salafiste parmi les jeunes, en analysant leur discours
religieux, leurs pratiqgues et leur impact sur la société. Grace a
une approche socio-anthropologique et a une description ethnographique
approfondie, I'étude réevele que le salafisme offre
un refuge aux jeunes confrontés a la marginalisation  sociale et
économique, leur offrant un sentiment d'identité et d'appartenance dans un
contexte dépourvu d'alternatives.

Mots-clés: Salafisme, jeunes, quartiers marginalisés, Oran, Algérie.
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